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Miloš Protić  
Predlaga, v kolikor je to mogoče, da se občinski svet na vsaki seji seznani s ključnimi aktivnostmi, kar je bilo v 
preteklem obdobju narejeno in katere so aktivnosti v bližnjem kratkoročnem obdobju. Večkrat je v medijih 
zaslediti katere aktivnosti potekajo in bodo potekale v občini. Ključne informacije katere soustvarja tudi 
občinski svet grejo mimo občinskega sveta. Predlaga kratek povzetek ključnih aktivnosti preteklega obdobja 
in aktivnosti, ki jih ima občina pred sabo v prihajajočem obdobju.  
 
Anita Manfreda – direktorica OU 
Občinski svet potrjuje aktivnosti delovanja občine ob potrjevanju dvoletnega proračuna in dveh rebalansov 

proračuna (praviloma maja in oktobra). Proračun izvaja župan z občinsko upravo.  

Z izvedenimi aktivnostmi se Občinski svet seznani tudi ob obravnavi Zaključnega računa proračuna (praviloma 

aprila za predhodno leto) in polletnega proračuna (po 30. juliju). Torej so svetniki tekom leta vsaj na štirih do 

petih sejah od skupno deset seznanjeni s ključnimi aktivnostmi, praktično vsako drugo sejo. Vsi dokumenti, od 

proračuna do zaključnega računa, rebalansa ipd. so objavljeni na spletni strani Občine Brda, kjer so tako 

občanom kot svetnikom na voljo kadarkoli. Ključne aktivnosti in projekti so izpostavljeni tudi na slavnostni seji.  

Na tem mestu gre izpostaviti, da so svetniške skupine z aktivnostmi občine seznanjeni že pred obravnavo 

proračuna in rebalansov proračuna, in sicer med usklajevanji. 

Med letom se poleg tega zvrstijo številna usklajevanja in sestanki na temo pobud in projektov v nastajanju, ki 

vzbujajo zanimanje pri sedmi sili, medijih. V kolikor je tematika, po presoji župana in občinskih služb, dovolj 

zrela za javnost, občinske službe tudi pripravijo sporočilo za javnost in gradivo, ki ga občina pošlje naboru 

lokalnih in nacionalnih medijev oziroma občinske službe organizirajo novinarsko konferenco, na katero so 

povabljeni mediji. Sporočila za javnost so hkrati objavljena tudi na spletni strani Občine Brda kot tudi na 

občinskih družabnih omrežjih. 

Seveda tudi sami mediji kontaktirajo občino glede posamičnih tematik, sledijo objavam občine oziroma 

najavljenim obiskom ministrov, pobudam na sejah občinskega sveta oziroma se nanje obračajo tudi občani. 

Občinske službe v dobrobit dobre obveščenosti občanov, pa tudi občinskih svetnikov, ki spremljajo medije, 

pripravijo odgovore na vprašanja medijev oziroma podajajo zvočne ali video izjave. Vse objave v medijih so 

zbrane v vsakodnevnih t. i. pressclipingih, ki jih dnevno prejemajo tudi vsi občinski svetniki. 

Gre še poudariti, da so ključne aktivnosti izpostavljene tudi na rednih kolegijih podžupanov, komisijah in 

odborih. Sicer pa, ko župan presodi, da je določena tematika oziroma projekt potreben dodatne širše 

obravnave, jo tudi predstavi na sejah občinskega sveta. 

Gre še poudariti, da so županova vrata za morebitna vprašanja oz. pojasnila vedno odprta. 

Robert Feri 
1. Izgradnja parkirišča v Šmartnem – v medijih je bilo zaslediti, da bo v Šmartnem na razpolago 50 – 60 

dodatnih parkirišč v I. fazi in 80 dodatnih parkirišč v II. fazi, skupaj torej 150 parkirišč, ki naj bi bila 
razdeljena med lokalno prebivalstvo in turiste. Začetek teh aktivnosti naj bi bilo v spomladanskih 
mesecih letošnjega leta.  
Na svetniško vprašanje je pridobil pisen odgovor in sicer, da se bo z izgradnjo parkirišča v Šmartnem 
pridobilo 21 parkirišč v začetku turistične sezone 2024 in dodatnih 27 parkirišč v letu 2025, skupaj 48 
parkirišč. Zanima ga, kateri podatek je pravi? V rebalansu 1 Proračuna Občine Brda za leto 2023 je 
predvidenih 134.000 eur za izgradnjo parkirišča in ureditev javnega wc-ja v Šmartnem. Omenja se tudi 
prijavo na javni razpis MGRT, kjer bi dobili 40% povrnjene investicije. V rebalansu proračuna se 
predvideva tudi 40.000 Eur evropskih sredstev za omenjeno parkirišče. Glede na to, da je rok za prijavo 
na javni razpis MGRT 3. 4. 2023 ga zanima ali je za izgradnjo parkirišča v I. in II. fazi pripravljen načrt, ali 



so odkupljena zemljišča in spremenjene namembnosti zemljišč. Ali občina sploh izpolnjuje vse pogoje za 
prijavo na javni razpis?  
 
Kar se tiče javnega wc-ja ga zanima, kje se bo javni wc nahajal in ali gre za zidan oz. montažen objekt.  
 

2. Predlaga, da se na eni naslednjih sej ponovno predstavi celostni koncept športnega parka Vipolže glede 
na to, da je v sestavi občinskega sveta nekaj novih članov. 

3. V rebalansu proračuna je bila povišana postavka 13028 – Košnja občinskih cest na 60.000 Eur. Meni, da 
je ta znesek previsok glede na stanje v občini. Zanima ga, koliko dejansko stane ena košnja vseh 
občinskih cest.   

 
1. Franc Mužič – župan  

Na seji Občinskega sveta 15. 2. 2022 (gradivo je na voljo na občinski spletni strani) smo svetnikom v 
posebni točki dnevnega reda pojasnili, da je bila decembra 2020 Občinskemu svetu Občine Brda 
predstavljena idejna zasnova ureditve parkirnih prostorov v naselju Šmartno ob regionalni cesti R2/402 
Gonjače – Dobrovo. Takratna rešitev je predvidela ureditev parkirišča ob levem robu omenjene regionalne 
ceste na delu površine, kjer ima Občina Brda v lasti večji del zemljišča, preostali manjši del pa smo 
nameravali pridobiti. Nepredvideni pogoji gradnje bi investicijo zelo podražili, zato smo se odločili iskati 
primernejšo rešitev in vrnili smo se ponovno k prostoru pod Padrati, kjer smo se tokrat z lastnikom uspeli 
dogovoriti za odkup zemljišča. V predstavljenem projektu (februarja 2022) je bilo izpostavljeno, da bi Pod 
Padratami pridobili 48 parkirnih mest, pa tudi da bo parkirišče urejeno tako, da je možna dograditev 
dodatnih parkirišč v drugi fazi ob levem robu vozišča oziroma jugovzhodno od predvidenega parkirišča. To 
je kar zadeva obstoječi projekt. Torej podatek o skupno 48 parkiriščih je pravi, ker gre za izgradnjo projekta 
predstavljenega na seji 15. 2 2022. 
V letošnji zimi pa so stekli resni pogovori z lastnikom sosednjega zemljišča. Z odkupom njegovega zemljišča 
bi pridobili, tako kot sem podal izjavo za medije, tudi do 80 dodatnih parkirnih mest. To je tudi razvidno iz 
pretipkane celotne izjave, ki sem jo podal za Radio Robin. Zvočni zapis hranimo v občinski upravi. 
 
Seja Občinskega sveta z dne 15.2.2022: 
https://www.obcina-
brda.si/obcina_brda/organi_obcine/obcinski_svet/seje_obcinskega_sveta/2022021014135082/  
Zapisnik seje občinskega sveta z dne 15.2.2022: 
https://www.obcina-
brda.si/mma/zapisnik%2024.%20redne%20seje%20/2022030908572902/?m=1646812649  
 
Zapis županove izjave za Radio Robin iz letošnje januarske seje: 
»Ma parkirišče Šmartno teče. Na to vsi hočejo dajati neke pripombe in pomisleke. Tam je bilo resnično 
ogromno problemov. Še vedno so na račun nekega odvodnjavanja, na račun še neke spremembe 
namembnosti, ker je en del še vedno kmetijsko zemljišče. Gre se za manjši del. Te zadeve, računam in kar je 
zagotovilo tudi nekako mojih strokovnih služb, da nekje v spomladanskem času ta zadeva bi morala steči. 
Delamo pa tudi že na tem, da odkupimo še eno sosednje zemljišče, kjer bo možno ponovno urediti še 50, 60, 
70, celo 80 parkirnih mest. Tako da tu smo zelo intenzivni, se zavedamo, da v Šmartnem je problem 
parkirišč, da to, kar je tudi ta svetnik nekako podal, da gre se za same Šmartence. Ja, tudi to bomo uredili. 
In zagotovo za obiskovalce bo tudi rešeno. Ko bi obe parkirišči zgradili, govorimo o 150 parkirnih prostorov. 
Ko bodo pa velike prireditve, prav gotovo ne bomo morali vse spraviti na parkirne prostore, ampak bomo 
morali dvakrat na leto, največja gužva je prav ob Martinovanju, sigurno bo potrebno urediti tudi promet 
tako, da se ga umiri, predvsem pa da bo tudi možno parkiranje, kot je bilo do sedaj, skrajno desno na 
cestišču. Tako da na tem delamo zelo intenzivno in resno.« 
 
Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor 
Glede javnega razpisa vam sporočamo, da smo dne 3. 4. 2023 na MGRT prijavili projekt UREDITEV 
PARKIRIŠČA IN JAVNIH SANITARIJ V NASELJU ŠMARTNO v višini 580.241,11 €, od tega znaša pričakovana 
vrednost sofinanciranja 204.209,20 €. Poleg izgradnje navedenih objektov je v projekt vključena tudi 
dobava in montaža digitalnega zaslona oziroma interaktivne informacijske table ter nabava e-koles. Za 
izgradnjo parkirišča in javnih sanitarij je bilo v lanskem letu odkupljeno zemljišče in izdelana dokumentacija 
za pridobitev gradbenega dovoljenja. Projekt je bil tudi že umeščen v NRP – načrt razvojnih programov za 
obdobje 2023 – 2024 v skupni vrednosti 550.583 € ( t. j. brez interaktivne info table in e-koles ). Občina 
izpolnjuje vse pogoje za razpis in je k vlogi priložila vse zahtevane priloge. Gradbeno dovoljenje se lahko 
priloži naknadno. Glede spremembe namenske rabe in s tem povezane faznosti gradnje smo vam že 
obrazložili v odgovorih na vprašanja in pobude 2. redne seje. Predmet razpisa je izvedba 1. faze, kjer je 
namenska raba ustrezna in je možno pridobiti gradbeno dovoljenje. V tej fazi se izvaja glavnina vseh del in 
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sicer: razširitev javne poti in izvedbo pločnika za dostop do parkirišča in javnega wc-ja, izvedba dostavne 
poti do javnega wc-ja in do prostorov pod Padrati, izdelava dveh podpornih konstrukcij nad parkiriščem, 
izgradnja dostopne poti in parkirišča ter izgradnja javnih sanitarij. Javni WC je predviden kot zidan objekt v 
območju pod Padrati. (Priloga 1) 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Idejna zasnova za športni park Vipolže je bila izdelana leta 2019 in predstavljena takratnemu Občinskemu 
svetu. V teh štirih letih se je zgodilo kar nekaj sprememb in pobud tako, da bi bilo smiselno pripraviti in 
predstaviti novelacijo idejne zasnove. 

 
3. Sebastjan Arčon – Režijski obrat   

Postavk je povečana, ker se v letu 2023 predvideva 2 redni košnji, poleg tega je predvidenih še določeno 
število dodatnih strojnih ur in ročnih ur dela, ki so namenjene za košnje, glede na potrebo. Glede na porast 
cen na tržišču, ki se v večini navezujejo tako na naftne derivate, kot povišanje storitvenih dejavnosti, je bila 
postavka povišana za 10.000 EUR. V kolikor bodo na postavki sredstva ostala, se bodo ob naslednjem 
rebalansu prerazporedila za druge potrebe na področju rednega vzdrževanja.  

 
 
dr. Karol Peter Peršolja  
1. Glede na to, da je v proračunu namenjenih 600.000 Eur za obnovo in vzdrževanje cest predlaga, da se do 

naslednje seje pripravi podatek, katere ceste se bodo obnavljale v letošnjem letu.   
2. V sklopu izgradnje obvoznice Kojsko predlaga, da se tako v Kojskem kot v Podsabotinu postavi prometno 

signalizacijo za označitev naselij Hum, Snežatno, Cerovo, Podsabotin.  
3. V zelo kratkem času sta se na območju krožišča v Gonjačah zgodili dve hujši prometni nesreči, zato 

predlaga postavitev ležečih policajev pred prihodom v Gonjače ali kakršnokoli drugo prometno 
signalizacijo za povečanje varnosti na tem območju.  

4. Območje Patriksa je zelo neurejeno zato predlaga, da občina lastnika opozori na ureditev tega dela 
območja.  

5. Znotraj obzidja v Šmartnem živi 15 otrok do 15. leta starosti. Otroci nimajo prostora, kjer bi se lahko 
zadrževali in igrali. Predlaga, da se za otroke iz vasi Imenje, Šmartno in Gonjače pridobi primeren prostor 
za igranje oz. postavitev igral.       

 
1. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

V letošnjem letu je za obnovo predvidenih cca 600.000 € in sicer za sledeče objekte, za katere so tudi že 
sklenjene pogodbe: 
- Izgradnja pločnika na Dobrovem v okviru rekonstrukcije regionalne ceste 
- Izgradnja pločnika v Kojskem v okviru izgradnje krožišča 
- Izgradnja pločnika proti Brestju ter razširitev rekonstrukcije regionalne ceste in pločnika od krožišča v 

Kojskem proti Gonjačam 
- Rekonstrukcija odseka lokalne ceste v Višnjeviku 

 
2. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Prometna signalizacija v sklopu izgradnje obvoznice Kojsko je v glavnem že postavljena na podlagi izdelane 
projektne dokumentacije, ki jo zagotovi Direkcija RS za infrastrukturo, ker gre za regionalno cesto v njihovi 
pristojnosti. Na tej prometni signalizaciji niso označena vsa naselja ampak le tista glavna oz. pomembna, ki 
določajo smer vožnje. Naselja, ki ste jih navedli, v krožišču Kojsko niso označena; na spodnjem odseku 
priključka za Hum pa je označen le ta. V kolikor bi želeli dopolniti obstoječo prometno signalizacijo na 
regionalni cesti, je potrebno o tem najprej sprejeti odločitev in nato pripraviti elaborat ter Direkcijo RS za 
infrastrukturo zaprositi za soglasje za dopolnitev prometne signalizacije. Povedati moramo tudi, da je 
število označenih naselij za posamezno smer omejeno. 

 
3. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Zadevo smo preverili na Policiji in izvedeli, da ni šlo za hujši prometni nesreči, ker ni bilo hujših telesnih 
poškodb ali smrti. Vedeti bi morali, da gre v našem primeru za regionalno cesto II. reda, na kateri ni možno 
postavljati »ležečih policajev«, razen v primeru izjem kot so šole in vrtci. Problem v Gonjačah predstavljajo 
določeni vozniki, ki ne upoštevajo omejitve hitrosti v naselju. Ustrezni ukrepi v takem primeru so radarska 
kontrola hitrosti in kaznovanje kršiteljev. Za povečanje varnosti na tem območju predlagamo postavitev 
opozorilne table »VI VOZITE ….. km/h« iz smeri Kojskega. Za postavitev opozorilne table, je potrebno 
pridobiti soglasje Direkcije RS za infrastrukturo, ki je pristojna za te zadeve. 

 
 



4. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  
Zadevo smo obravnavali že v prejšnji sestavi Občinskega sveta. Na pripombo svetnika – podžupana Gorana 
Simčiča smo že takrat večkrat kontaktirali in obiskali lastnika na terenu ter zahtevali določene ukrepe. 
Lastnik je sicer nekaj malega naredil v smeri izboljšanja stanja, vendar zadeva še zdaleč ni urejena kot bi 
morala biti. Povedati moramo, da je na tem območju predvidena gradnja poslovnih objektov. Lastnik nas je 
seznanil s projektno dokumentacijo za pridobitev gradbenega dovoljenja za tri objekte na tem območju in 
sicer nadstrešnica za samopostrežna sesalna mesta, avtopralnica in servis vozil. V teku je pridobitev 
soglasja za priključitev na kategorizirano cesto in seveda v nadaljevanju tudi gradbeno dovoljenje. Z 
gradnjo prvega objekta bi moral pričeti takoj po pridobitvi gradbenega dovoljenja, kar pomeni, da se nam 
na tem območju v kratkem obeta gradbišče. Vsi vemo kaj to pomeni. Zunanja urejenost tega dela poslovne 
cone je pač odvisna od zaključka gradnje poslovnih objektov. 

 
5. Dejan Rusjan – Oddelek za okolje in prostor  

Z vašim predlogom se strinjamo in bomo o tem obvestili VS Šmartno, da nam pomagajo pri določitvi in 
zagotovitvi ustreznega prostora za izvedbo otroškega igrišča. 

 
Jurij Špacal 
1. Glede na to, da se bliža turistična sezona in da je vas Šmartno briški biser predlaga sprejem odloka o 

delovanju gostinskih obratov. Ne strinja se namreč s tem, da se nekateri lokali sredi turistične sezone 
zapirajo prezgodaj.  

2. Zaradi večje varnosti predlaga postavitev cestne razsvetljave na cestnem odseku Medana – Plešivo 
(pešci, kolesarji).  

3. Predlaga, da se v občinskem proračunu zagotovi sredstva za obnovo Krčnika.  
 
1. Anita Manfreda – direktorica OU 

Občina ima skladno z veljavno zakonodajo sprejet Odlok o merilih za oblikovanje podaljšanega 
obratovalnega časa gostinskih obratov in kmetij, na katerih se opravlja gostinstvo kot dopolnilna dejavnost. 
Na podlagi prejete vloge gostinca, občina skladno z določili odloka izda pisno soglasje za redni in podaljšani 
obratovalni čas gostinskega obrata, ki se lahko, glede na pobudo gostinca spreminja.  
Za gostinske obrate, ki delujejo v strnjenih naseljih zaprošamo za mnenje krajevno oz. vaške skupnosti. 

 
2. Uroš Bensa – Oddelek za okolje in prostor  

Problematike varnosti pešcev in kolesarjev na odseku Medana -  Plešivo se zavedamo, zato so bile v ta 
namen v letu 2022 že postavljene 3 dodatne nove luči javne razsvetljave v smeri Medana - Plešivo. 
Trenutno je problem rešen do začetka naselja Plešivo. V letu 2023 je predviden skupen pregled kritičnih 
točk s koncesionarjem javne razsvetljave in ustrezna rešitev problema.   

 
3. Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda  

Projekt za ureditev območja med Kotlinami in Krčnikom bo ZTKMŠ Brda prijavil na razpis EZTS/GETC Small 
project fund, ki je odprt do 21. 4. 2023. Projekt zajema ureditev energijske poti z vmesnimi postajami med 
Kotlinami in Krčnikom, ter ureditev obstoječega parkirišča ob vstopni točki do kamnitega mostu Krčnik. Z 
razpisom se prijavljamo na višjo vrednost do 200.000 € (70% vrednosti ZTKMŠ, 30% vrednosti italijanski 
partner). Partner projekta na italijanski strani je združenje Ecopark ODV Associazione. Za realizacijo 
projekta bo ZTKMŠ Brda najel premostitveni kredit. 

 
 
 
Direktorica občinske uprave                      ŽUPAN 
        Anita Manfreda                                  Franc Mužič 


